

Attention Brooklyn Voters Video Script

English	Chinese
<p><i>"Attention Brooklyn Voters. Due to a Print Vendor error, you may have received a ballot envelope listing the wrong name. If you're one of these voters with an incorrect envelope, DO NOT RETURN YOUR BALLOT! The Board of Elections will automatically mail you a corrected Absentee Ballot.</i></p>	<p>"布魯克林選民請注意. 由於印刷廠商的疏失, 您可能收到誤列其他選民名字的選票信封. 如果您是收到錯誤選票信封的選民, <u>不要交回您的選票!</u> 選舉委員會將自動郵寄給您一份已更正的缺席選票.</p>
<p><i>You can also still choose to vote in person. Early voting runs from October 24th through November 1st. Election day is November 3rd. For more information go to <a href="https://www.vote.nyc.gov">vote.nyc</a>"</i></p>	<p>您也可選擇親自投票. 提前投票自 2020 年 10 月 24 日至 11 月 1 日. 選舉日是 2020 年 11 月 3 日. 更多資訊請登錄選委會網站 <a href="https://www.vote.nyc.gov">vote.nyc</a>"</p>